
 

Referat 

Dato: 

04.03.2021 
Tid: 

16-18 
Sted: Online 

Emne: 

Skolebestyrelsesmøde 
Mødedeltagere: Johnny, Gitte, Birte, Christina, Tanja, Tony, 

Hanne, Mette, Lisa, Anne Cecilie/2. formand og Anders 
Afbud: 
Referent: Anders 

Formål med mødet: 

Bestyrelsesmøde 
Link til mødet:  

Forbered:  
computer med internetadgang og lyd/billede 

Anvendelse af mødets 

resultat:  
Link til mødet. 
https://meet.google.com/kud-kwfx-

uom?hs=122&authuser=0 
 

 

 

Emne 

Proces 
(hvordan 

behandler  
vi emnet) 

Tid 
Beslutning  

(referat – hvem gør hvad) 

1 Dagsorden Godkendelse 5 

min. 
Godkendt 

2 Elevråd Orientering 5 min Eleverne synes det er fint, eleverne 

begynder at kede sig.  

Håber ikke det bliver længere end 

meldt ud pt. 

Elevrådet vil gerne tages med på råd ift. 

indretning af ny legeplads.  

De vil gerne have et ”hæng-ud område” 

3 Status på 

nødundervisning 

v. Birte 

Orientering 

 

10 

min.  
Birte: Det er er rigtig træls, mangler 

energi. Kan ikke rigtig give noget til 

eleverne. Bekymret over hvilke 

signaler. 

Kan overskue mindre, ”blæst oven i 

hovedet”. 

Det er svært at blive ved med at finde 

interessante ting.  

Gitte: det er dejligt at være på 

arbejdspladsen, færre konflikter 

grundet zoneinddeling.  

 

Drøftelse af hvad vi gør med de elever 

der har brug for at komme ud af huset.  

Udfordring at få frigivet ressource.  

Brug evt. AKT lærer. 

https://meet.google.com/kud-kwfx-uom?hs=122&authuser=0
https://meet.google.com/kud-kwfx-uom?hs=122&authuser=0


Det er ikke et problem at lærer mødes 

med mange elever, så længe der ikke er 

mere end 5 i ”boblen”.   

 

4 Aktivitetsplads Status 20 

min. 
1. etape er færdig. Det er en stor 

succes. 

Der er penge tilbage i ”puljen”. 

Bestyrelsen vil gerne udvide med en 

elev f.eks. Anne Cecilie.  

Bestyrelsen vil gerne i gang meget 

snart. 

Vi starter med at mødes i den lille 

gruppe. Forældreforening, 

borgerforening og bestyrelsen (og 

skolen/AH).  

 

Nogle af de penge der ligger i puljen er 

”bundet” på den fondsansøgning der er 

sendt. Dvs. at forhindringsbanen kan vi 

ikke bare fravige.  

 

Bestyrelsen vil gerne høre så mange 

som muligt.  

 

AH prøver at høre SIM/gamle elever. 

Hvad skal der til for at de vil søge mod 

Stenderup i fritiden.  
  

 

5 Renovering - update Orientering. 
Tidsplan og 

status 

Anders 

sender film.  

10 

min. 
AH viste film om hvor fremskreden 

renoveringen er. 

Orientering om tidsplan.  

 

Debat omkring corona og evalueringen 

af strukturen. 

 

Pkt. til næste bestyrelsesmøde – 

Evaluering af strukturen.  

6 Høringssvar.  Drøftelse 15 

min. 
Bestyrelsen drøftede høringssvar.  

9 Evt. 

Bornholm – retur. 

 

 
10 

min. 
AH kontakter Bornholm – orienterer 

bestyrelsen 
Lærerne har fået lokalaftale. 

 

Kommende bestyrelsesmøder: 



06/05 

17/06 


